
Interpellation

Uthyrningspolicy för Gasklockorna 2019

Den 27/5 ställde vi Kristdemokrater en fråga om uthyrningspolicy för Gasklockorna 2019.
Frågan var om denna policy var politiskt förankrade eller ej. Det svar som gavs från 
ordförande i Kultur och Fritidsnämnden var att denna policy inte var politiskt förankrad.

I denna policy kan man läsa att all servering och all teknik i form av ljus och ljud skall 
hyras/köpas av kommunen med några få undantag. I policyn kan man läsa: ” Teknik och 
teknikeranvändning från Gasklockorna är alltid första valet.”. Detta ger alltså inte möjligheten 
för andra aktörer i catering- eller ljud/ljus branschen att ens tillåtas vara ett alternativ för de 
som skall hyra lokalerna. Man kan ställa sig frågan hur konkurrensvänligt detta är och hur 
denna policy förhåller sig till Gävle kommuns näringslivsprogram.

Då denna policy inte är politiskt förankrad och då den tveksamt eller om den överhuvudtaget 
alls följer de målsättningar och riktlinjer som det näringslivsprogram som gäller för Gävle 
Kommun känns det angeläget att  en ny Uthyrningspolicy för Gasklockorna skyndsamt tas 
fram

Mot bakgrund av detta ställer vi Kristdemokrater följande interpellation till ansvarigt 
kommunalråd eller ansvarig nämndordförande:

- 

 Kommer en ny Uthyrningspolicy för gasklockorna att tas fram?
 Om så är fallet, när i tid kommer detta att ske?
 Kommer det i så fall ligga ett politiskt beslut till grund för den nya policyn?
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